
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ Torysa 

 dňa 28. 09. 2022 
 

 

Prítomní členovia RŠ: Mgr. Mária Janičová, Mgr. Agáta Andraščíková, Mgr. Mária  Berdisová, 

Lenka Michaleková, Ing. Miroslav Ištoňa, Ing. Peter Sabol PhD., Mgr. Jana Slamená, , Mgr. 

Zuzana Ištoňová 

 

Neprítomní členovia RŠ:, Mgr. Stanislav Angelovič, Matej Križalkovič, Magdaléna Sabolová 

 

Prítomní hostia: Mgr. Stanislav Holovač 

Program: 

1. Úvod  

2. Školský poriadok 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. r. 2021/2022 

4. Školský vzdelávací program Štvorlístok 

5. Diskusia  

6. Záver 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka RŠ Mgr. Mária Janičová privítala prítomných a na základe prezenčnej listiny 

skonštatovala uznášaniaschopnosť RŠ. Oboznámila prítomných s programom zasadnutia. 

K bodu 2: 

Riaditeľ školy  Mgr. Stanislav Holovač oboznámil členov rady školy so Školským poriadkom. 

Podotkol, že v danom dokumente nie sú žiadne zmeny.  Pripravované zmeny v Školskom 

poriadku sa  schvália na pedagogickej rade a následne radou školy na najbližšom zasadnutí.  

 

K bodu 3:  

Správa je vypracovaná na základe Vyhlášky č. 435/2020 Z.z. Ministerstva školstva, vedy, 

výskumu a športu SR (ďalej len „MŠVVaŠ SR“) zo dňa 18. decembra 2020. Správa obsahuje 

základné údaje o škole, ako aj údaje o aktivitách a prezentácii školy na verejnosti. Vzhľadom 

na to, že členovia rady školy mali daný dokument k nahliadnutiu pred zasadnutím, riaditeľ 

školy vyzval členov k prípadným otázkam. Pani Mgr. Ištoňová pozitívne hodnotila Finančnú 

gramotnosť, ktorá sa na škole realizuje.  Pán Ing. Ištoňa  reagoval na veľký počet 

neospravedlnených hodín a spýtal sa, akým spôsobom sa neospravedlnené hodiny riešia. 

Riaditeľ školy vysvetlil, že pri vymeškaných hodinách je určitá postupnosť. Napríklad ak žiak 

vymešká viac ako 15 hodín, posiela sa oznámenie o zanedbaní povinnej školskej dochádzky 



OcÚ, ÚPSVaR. Množstvo neospravedlnených hodín vzniká v čase pedikulózy, kde rodičia 

nedokážu  v danom čase vyriešiť situáciu. Okrem toho rodičia žiakov zo SZP  nemajú záujem 

komunikovať  so školou. 

 

K bodu 4: 

Pani Michaleková oboznámila členov rady školy so Školským vzdelávacím programom 

Štvorlístok. Názov vzdelávacieho programu vychádza z vlastného zamerania školy (príprava 

na školu, environmentálna výchova). Prírodné prostredie, v ktorom sa škola nachádza 

ponúka bohaté možnosti na objavovanie prírody a je nevyčerpateľným zdrojom radosti pre 

najmenších.  Vysvetlila, že názov Štvorlístok vychádza z presvedčenia, že aj objavovanie 

malých vecí môže znamenať veľké šťastie v prítomnosti i budúcnosti našich detí. Cieľom  

školského vzdelávacieho programu je zdravé, šťastné a múdre dieťa obklopené zdravým 

prírodným prostredím. 

 

K bodu 5: 

Pán Ing. Ištoňa mal výhrady k organizácii prvého školského dňa. Podľa jeho názoru to mohlo 

byť lepšie časovo rozvrhnuté. Ocenil by presný harmonogram dňa a zrozumiteľné pokyny 

k tlačivám, ktoré rodičia mali vypísať. Pre viacerých rodičov to bolo chaotické. Pán Ing. Sabol 

PhD. sa informoval ohľadom prevádzkového poriadku k užívaniu telocvične.  Pán riaditeľ 

odpovedal, že je pripravený na schválenie. Momentálne je potrebné odstrániť nedostatky, 

ktoré v  telocvični vznikli na základe nedodržaného postupu práce.  

K bodu 6: 

RŠ prijala uznesenie v tomto znení: 

Rada školy berie na vedomie: 

 - Školský poriadok 

 - Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. r. 2021/2022 

 - Školský vzdelávací program Štvorlístok 

 

Všetky dokumenty sú zverejnené na stránke školy. 

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie RŠ ukončila. 

 

Prílohy: Prezenčná listina zo zasadnutia RŠ  

                

V Toryse, dňa 28. 09. 2022                                                                        ........................................  

                                                                                                                           Mgr. Mária Janičová                                                                                                    

                                                                                                                           predseda Rady školy 

Zapísal: Mgr. Agáta Andraščíková   ................................. 

Overil:  Lenka Michaleková              .................................. 

Overil:  Mgr. Mária Berdisová         .................................. 



 

 


